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证书编号：19726S00024R000
兹 证 明
山东宇通燃气有限公司

统一社会信用代码：91370523663534222G
注册地址：广饶经济开发区        邮编: 257300

经营地址：山东省东营市广饶县长安路与綦公路交叉路口向南150米路东        邮编: 257300

管理体系符合

GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

《职业健康安全管理体系 要求及使用指南》标准要求
认证范围：

资质范围内管道燃气（天然气）经营、CNG加气业务所涉及场所的相关职业健康安全管理活动
本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2026年01月06日                  

有效期至：2029年01月05日
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Beijing International

Add: Room 809, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing. ~ TEL (+86 10) 8225 2376







Registration No. 19726S00024R000
This is to certify that

Shandong Yutong Gas Co., Ltd.
The social credit code：91370523663534222G
Registered Address: Guangrao Economic Development Zone  
Audit Address: East side of the road, 150 meters south of the intersection of Chang'an Road and Qi Gong Road, Guangrao County, Dongying City, Shandong Province  
Which is in conformity with

GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

Occupational health and safety management systems-Requirements with guidance for use
This certificate covers the following scope of

Relevant occupational health and safety management activities for the premises involved in the operation of pipeline gas (natural gas) and CNG refueling business within the scope of qualification
This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.
The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)

Search(www.china-isc.org.cn) 

Issue      Date：2026-01-06         

    Expiration Date: 2029-01-05

     
职业健康安全管理体系认证证书
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